
 
Zápisnica 

 
z 02. riadneho  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Štiavnička, ktoré sa konalo dňa 

30.03.2023.  

 

Prítomní: 

Bc. Beáta Rázgová – starostka obce 

Poslanci: Ing. Martin Rázga PhD., Ing. Vladimír Bartánus, Ing. Miloš Stopiak, Jakub Šida,     
Ing. Ľubomír Kendera, Bc. Andrea Plávková, Ing. Milan Bachan 

Ospravedlnení: - 
 
Hostia: Ing. Peter Pažítka – hlavný kontrolór obce Štiavnička 
             Zuzana Moravčíková – ekonómka obce 
             Andrea Gregorová – pracovníčka obce 
  Alžbeta Šidová – pracovníčka obce 
  Ladislav Zvara – bývalý starosta obce 
  Ing. Šimon Kaššák  
             František Moravčík 
  Michal Janči – Mi TEAM, s.r.o. 
              

Program:    

1.   Otvorenie 
2.   Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a členov návrhovej komisie 
3.   Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 
4.   Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
5.   Oboznámenie so zámerom výstavby bytových domov na Majeri firmou Mi TEAM s.r.o. 
6.   Schválenie platu starostky a platu hl. kontrolóra na základe zmeny priemernej nominálnej     

mzdy zamestnanca  v hospodárstve SR v roku 2022 
7.   Schválenie poskytnutia dotácií z rozpočtu obce na rok 2023 
8.   Schválenie navýšenia dotácie z rozpočtu obce na 1 dieťa pre Centrá voľného času 
9.   Správa ÚIK o výsledku inventarizácie vykonanej k 31.12.2022 
10. Správa hlavného kontrolóra o výsledku kontroly č.1: personalistiky, pokladne OÚ    

Štiavnička za rok 2021 a 2022 
11. Rôzne 
12. Diskusia 
13. Záver          
 

k bodu 1: Otvorenie 
 

Zasadnutie otvorila a viedla starostka obce Bc. Beáta Rázgová, ktorá uviedla, že bolo zvolané 
na základe § 12 zák. č. zákona č. 369/1990  o obecnom zriadení v znení neskorších zmien 
a doplnkov. Konštatovala, že je uznášania schopné, nakoľko je prítomných 7 poslancov 
obecného zastupiteľstva.  

 

  



k bodu 2:  Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a členov návrhovej komisie 
 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Ing. Milan Bachan, Ing. Vladimír Bartánus 
 
Návrhová komisia: predseda: Ing. Miloš Stopiak, členovia: Ing. Martin Rázga PhD., Ing. 
Ľubomír Kendera 
 
Za zapisovateľa bola určená: Andrea Gregorová 
 
Poslanci odsúhlasili návrh starostky Bc. Beáty Rázgovej. 
 

k bodu 3: Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 
Starostka obce prečítala program zasadnutia obecného zastupiteľstva a vyzvala 

poslancov na jeho odsúhlasenie. Poslanci jednohlasne odsúhlasili program zasadnutia obecného 
zastupiteľstva. 
 

k bodu 4: Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
 

Starostka Bc. Beáta Rázgová, skonštatovala, že uznesenia z predchádzajúceho 
zasadnutia boli splnené. 
 

k bodu 5:  Oboznámenie so zámerom výstavby bytových domov na Majeri firmou Mi 
TEAM s. r. o 

 

Pán Michal Janči ako konateľ  predstavil zastavovaciu štúdiu spoločnosti Mi TEAM s. 
r. o. , ktorá zahŕňa výstavbu  2 bytových domov so  4 podlažiami a 14 bytmi.  Zámer sa  
momentálne nedá uskutočniť, lebo je v rozpore s ÚPN Obce Štiavnička. Podľa vyjadrenia p. 
Jančiho by do tohto projektu firma išla iba za tých podmienok, keby poslanci odsúhlasili, že  
niektorá časť v objekte by bola určená na občiansku vybavenosť a tým by to bolo v súlade 
s ÚPN obce. Pán Michal Janči potreboval základné vyjadrenie od obce, či má investovať do 
prepracovania projektu, kde momentálne tento projekt je teraz vedený ako čisto bytová 
jednotka. Uviedol, že v blízkej dobe sa stane  vlastníkom parcely, na ktorej by stáli tieto bytové 
domy: cca 2000 m2. Poslanec Ing. Milan Bachan spolu s Ing. Milošom Stopiakom navrhli, aby 
sa uvedené riešilo zmenou ÚPN, lebo obci bolo doručených už viac žiadostí o zmenu ÚPN. 
Predpokladaná doba zmeny ÚPN je 3-4 roky, čo je pre pána Jančiho neakceptovateľné, keďže 
sa poslanci vyjadrili, že budú súhlasiť so zastavovacou štúdiou spoločnosti Mi TEAM s. r. o. 
iba v tom prípade, ak to bude riešené zmenou ÚPN. Pán Janči sa na základe vyjadrenia 
poslancov, preto radšej rozhodne v súlade s ÚPN rozšíriť priemyselnú zónu výrobou a 
postavením výrobnej haly. Spoločnosti Mi TEAM s. r. o., p. Michalovi Jančimu bude zaslané 
aj písomné vyjadrenie obce Štiavnička, že nesúhlasí so zastavovacou štúdiou spoločnosti Mi 
TEAM s. r. o., Bratislava nakoľko je v rozpore s ÚPN Obce Štiavnička. 

 

k bodu 6:  Schválenie platu starostky a platu hl. kontrolóra na základe zmeny 
priemernej nominálnej mzdy zamestnanca v hospodárstve SR v roku 2022 

 

Andrea Gregorová, pracovníčka obecného úradu informovala poslancov OZ o tom, že  
Štatistický úrad zverejnil výšku priemernej mesačnej mzdy v národnom hospodárstve za rok 
2022, ktorá dosiahla úroveň 1 304 €. Na základe tohto zverejnenia oboznámila poslancov 
s povinnosťou prerokovať plat starostky obce ako aj hlavného kontrolóra obce. Zároveň ich 



informovala, že uvedený plat navýšený o koeficient podľa počtu obyvateľov môže byť po 
odsúhlasení poslancov navýšený starostovi podľa Zákona č. 253/ 1944 Z. z. § 4, odst. 2 až 
o 60% a hlavnému kontrolórovi  v zmysle zákona č. 369/1990 § 18c, odst. 4 o mesačnú odmenu 
až do výšky 30%. 
 
Poslanci obecného zastupiteľstva súhlasili s odmenou pre starostku Bc. Beátu Rázgovú 10% 
a taktiež aj  pre hlavného kontrolóra  10%.  Kontrolór sa vzdal navýšenia. 

 
k bodu 7: Schválenie poskytnutia dotácií z rozpočtu obce na rok 2023 

 
O dotácie požiadali tieto združenia:   

- OZ HAPPY MOMENTS – súkromné centrum voľného času pre 6 žiakov 
- Mesto Ružomberok na prevádzku Centra voľného času Elán pre 39 žiakov 
- Kongregácia Milosrdných sestier sv. Vincenta – Satmárok Vrícko –  centrum 

voľného času pre 6 detí 
- Jednota dôchodcov na Slovensku Štiavnička – v požadovanej výške 2 000,00 € 
- TJ Družstevník Štiavnička – v požadovanej výške 8 000,00 € 
- Rímskokatolícka cirkev, Farnosť Ludrová – v požadovanej výške 1 000,00 € 

 
Poslanci sa k uvedeným dotáciám vyjadrili nasledovne: 

- OZ HAPPY MOMENTS : súkromné centrum voľného času: Všetci poslanci  neschválili 
poskytnutie dotácie tejto spoločnosti. 

 
- TJ Družstevník Štiavnička : starostka navrhla schválenie dotácie v požadovanej výške 

8 000,00 € s tým, že platby za autobusovú dopravu si, ale bude TJ Družstevník hradiť 
z vlastných prostriedkov. Všetci poslanci súhlasili s poskytnutím dotácie vo výške 
8000,00 €, hlasovania sa zdržal  poslanec Ing. Milan Bachan. 
 

- Jednota dôchodcov na Slovensku Štiavnička: starostka Bc. Beáta Rázgová navrhla 
schváliť dotáciu vo výške 2 000,00 €, kde si už spolok bude musieť platiť dopravu vo 
vlastnej réžii.  Všetci poslanci schválili výšku poskytnutej dotácie 2 000,00 €, poslanec 
Ing. Ľubomír Kendera sa zdržal hlasovania. 
 

- Mestu Ružomberok na prevádzku Centra voľného času Elán pre 39 žiakov: starostka 
Bc. Beáta Rázgová  navrhla poskytnúť dotáciu vo výške 90 € na 1 žiaka, čo  predstavuje 
čiastku 3 510 €. Poslanci sa vyjadrili k navrhnutej výške dotácie a rozhodli, že sa spraví 
priemer dotácie na jedného žiaka, čo je 75 €.  Všetci poslanci schválili dotáciu na 1 
žiaka vo výške 75 € t. j. pre 39 žiakov 2 925,00 €. Poslankyňa Bc. Andrea Plávková sa 
zdržala hlasovania. 
 

- Rímskokatolícka cirkev, Farnosť Ludrová: starostka navrhla schválenie dotácie 
v požadovanej výške 1 000,00 €. Všetci poslanci odsúhlasili schválenie dotácie vo 
výške 1 000,00 € . Hlasovania sa zdržal poslanec Jakub Šida. 
 

- Kongregácia Milosrdných sestier sv. Vincenta – Satmárok Vrícko –  centrum voľného 
času pre 6 detí: všetci poslanci jednohlasne neodsúhlasili poskytnutie dotácie pre 
Kongregáciu. 
 
 



k bodu 8: Schválenie navýšenia dotácie z rozpočtu obce  na 1 dieťa pre Centrá voľného 
času 

 
Pani starostka Bc. Beáta Rázgová navrhla poslancom navýšenie dotácie z rozpočtu obce 

Štiavnička pre Centrá voľného času z pôvodnej čiastky 17 €, ktorá bola schválená uznesením 
č. 30-3/2015 na dieťa / žiaka na novú zvýšenú čiastku  90 €. Poslanci odsúhlasili čiastku 75 €. 
 

k bodu 9: Správa ÚIK o výsledku inventarizácie vykonanej k 31.12.2022 
 

Pani Moravčíková oznámila poslancom, že im bola zaslaná pre oboznámenie správa 
ÚIK o výsledku inventarizácie k 31.12.2022 v zmysle zákona č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve 
v z.n.p. . V prípade nejasností by im podala vysvetlenie. Oboznámila ich, že sa bude vyraďovať 
majetok, ktorý odsúhlasili poslanci pri inventarizácii ako členovia jednotlivých 
inventarizačných komisií.  Inventarizáciou majetku neboli zistené žiadne inventarizačné 
rozdiely. 

 
k bodu 10: Správa hlavného kontrolóra o výsledku kontroly č.1: personalistiky, 

pokladne OÚ Štiavnička za rok 2021 a 2022 
 
Hlavný kontrolór Ing. Peter Pažítka predniesol správu hlavného kontrolóra o výsledku 

kontroly č.1: personalistiky, pokladne OÚ Štiavnička za rok 2021 za mesiace: január - 
december a za rok 2022 za mesiace január – august, ktorá bola zaslaná pre oboznámenie sa 
poslancom už vopred @. Správa hlavného kontrolóra o výsledku kontroly č.1: personalistiky, 
pokladne OÚ Štiavnička za rok 2021 a 2022 je zverejnená na webovej stránke obce Štiavnička. 

 
k bodu 11: Rôzne 
 

- za účelom vysvetlenia neoprávneného odberu v Dome smútku v Štiavničke bol prizvaný 
revízny technik p. František Moravčík a bývalý starosta Ladislav Zvara. František Moravčík 
uviedol, že spracoval prvý-krát revíznu správu v roku 2017, ďalej v roku 2020.  Už v roku 2017 
v dome smútku nebol elektromer. Do správy to neuviedol. Hlavný istič posúdil,  na meranie sa 
nepozeral, elektromer nevidel. Prvá revízna správa bola robená v roku 2012, pánom Hubom. 
Ladislav Zvara na úvod  svojej výpovede namietol, že v pozvánke nebolo jeho pozvanie 
ohľadom objasnenia nevytvorenia odberného miesta  v dome smútku uvedené ako samostatný 
bod . Dom smútku bol skolaudovaný v roku 2012. Čiže pri kolaudácii musel byť namontovaný 
elektromer, čoho sa domnieva aj Ladislav Zvara.  Bývalý starosta si nie je vedomý, že by 
v dome smútku nebol elektromer a taktiež  si neuvedomil nefakturovanie odobratej elektriny 
v dome smútku. Starostka Bc. Rázgová Beáta sa bývalého starostu pýtala: „Prečo nebolo na 
základe žiadosti zaregistrované odberné miesto na dome smútku?„  Pán Zvara na túto otázku 
nevedel odpovedať.  Starostka Bc. Beáta Rázgová zistila, že dom smútku nebol nikdy 
prihlásený na spoločnosť Stredoslovenská distribučná, a. s. (SSD), čo jej spoločnosť aj písomne 
potvrdila, teda nikdy budove Domu smútku v Štiavničke nebolo  pridelené číslo odberného 
miesta.  V roku 2006 bol dom smútku  uvedený do prevádzky.  Bývalý starosta Ladislav Zvara 
ponúkol pomoc pri rokovaniach s SSD.  Taktiež aj verejné osvetlenie na cintoríne bolo vedené 
ako neoprávnený odber, ktoré bolo realizované pred asi 8-10 rokmi. Starostka Bc. Beáta 
Rázgová, informovala poslancov, že na základe jej žiadosti o zapojenie odberného miesta, nám 
už bola doručená Zmluva  o pripojení zariadenia užívateľa sústavy do distribučnej sústavy 
s vyčíslením čiastky za pripojenie vo výške 236 €.  Poslanci sa zhodli, že bude potrebné 
preskúmať kolaudáciu domu smútku.  
 



- bývalý starosta Ladislav Zvara sa ďalej dotazoval ohľadom jeho žiadosti  o preplatenie 
nevyčerpanej dovolenky doručenej OcÚ dňa 20.12.2022, ktoré podľa vyjadrenia starostky Bc. 
Beáty Rázgovej  bolo plánované prejednať na tomto OZ v 11. bode v časti Rôzne.  Poslanci 
boli oboznámení vopred e-mailom s doručenou žiadosťou bývalého starostu Ladislava Zvaru 
a zastávajú pôvodný názor, ktorý už bol uvedený v uznesení č. 15 a-1/2022  zo dňa 24.11.2022 
a to, že neschvaľujú preplatenie jeho nevyčerpanej dovolenky. V tomto znení bude p. 
Ladislavovi Zvarovi zaslaná aj písomná odpoveď. 

 
- starostka Bc. Beáta Rázgová sa dotazovala bývalého starostu Ladislava Zvaru, akým 

spôsobom sa robila nová kanalizácia na kultúrnom dome a OcÚ, ktorá je napojená na 
pohostinstvo p. Drusku, čiže je spoločná. Uvedená kanalizácia sa podľa jeho vyjadrenia 
realizovala ešte za predchádzajúceho starostu Stanislava Maslu.  Nakoľko dochádzalo 
v predchádzajúcich obdobiach k upchatiu spoločnej kanalizácie a k vytápaniu pohostinstva p. 
Drusku, bola  prizvaná Vodárenská spoločnosť Ružomberok, a. s. (VSR) k vyčisteniu 
kanalizácie. Doručenú faktúru za túto činnosť z VSR si podľa p. Druskovej na základe ústnej 
dohody s bývalým starostom  Ladislavom Zvarom refundovala od obce a COOP Jednoty.  Pani 
starostka Bc. Beáta Rázgová na podnet VSR navrhla riešenie, že by chcela v budúcnosti 
osamostatniť sa od tejto spoločnej kanalizácie. 
 

- starostka Bc. Beáta Rázgová informovala poslancov, že už máme vydané kolaudačné 
rozhodnutie na komunikáciu IBV Kamenec vetva A,C. Komunikácia bola kolaudáciou určená 
ako účelová.  Taktiež starostka oboznámila poslancov, že sa nebudeme  môcť zúčastniť 
vyhlásenej výzvy z programu Slovensko - čerpanie eurofondov na výstavbu miestnych 
komunikácií, nakoľko nemáme vysporiadané pozemky pod cesty. 

 
- starostka Bc. Beáta Rázgová informovala poslancov o pretrvávaní poruchy verejného 

osvetlenia v časti Kamenec, spôsobená chybným ističom. Ďalšia porucha je aj na verejnom 
osvetlení v časti Sihoť, ktorá bola spôsobená poškodením 2 stĺpov verejného rozhlasu 
nákladným automobilom.  Je to riešené ako poistná udalosť. 
 

- kanál pri Bačkorovcoch zabezpečí starostka vhodným poklopom.  
 

- prebiehala aj diskusia o poplatku za komunálny odpad. Do budúceho roku 2024 bude 
potrebné nájsť nový spôsob platenia za komunálny odpad. Budeme musieť občanov motivovať 
k separácii a spropagovať túto separáciu. 
 

 

 
 
PRIJATÉ UZNESENIA: 
                

Uznesenie č. 4/2023 

 
k bodu č. 2 - Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a členov návrhovej 

komisie 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Štiavnička 
 
 určuje  



a) Andreu Gregorovú za zapisovateľa zápisnice 
b) Ing. Milana Bachana, Ing. Vladimíra Bartánusa za overovateľov zápisnice 
c) predsedu návrhovej komisie: Ing. Miloš Stopiaka, členov návrhovej komisie Ing. 
Ľubomíra Kenderu, Ing. Martina Rázgu PhD. 
                                                     
Hlasovali za : Ing. Martin Rázga PhD., Ing. Vladimír Bartánus, Ing. Miloš Stopiak, Jakub Šida, 
Ing. Ľubomír Kendera, Bc. Andrea Plávková, Ing. Milan Bachan 

                proti: 0 
                zdržal sa : 0 

Uznesenie č. 5/2023 
 

k bodu č. 3 - Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Štiavnička podľa §12 ods. 5 Zákona o obecnom zriadení 
 
schvaľuje  
 
Program svojho zasadnutia konaného dňa 30.03.2023 nasledovne: 
 
Program:    

1.   Otvorenie 
2.   Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a členov návrhovej komisie 
3.   Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 
4.   Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
5.   Oboznámenie so zámerom výstavby bytových domov na Majeri firmou Mi TEAM s.r.o. 
6.   Schválenie platu starostky a platu hl. kontrolóra na základe zmeny priemernej nominálnej mzdy zamestnanca 
      v hospodárstve SR v roku 2022 
7.   Schválenie poskytnutia dotácií z rozpočtu obce na rok 2023 
8.   Schválenie navýšenia dotácie z rozpočtu obce na 1 dieťa pre Centrá voľného času 
9.   Správa ÚIK o výsledku inventarizácie vykonanej k 31.12.2022 
10. Správa hlavného kontrolóra o výsledku kontroly č.1: personalistiky, pokladne OÚ Štiavnička za rok 2021 a 2022 
11. Rôzne 
12. Diskusia 
13. Záver          
 

Hlasovali za : Ing. Martin Rázga PhD., Ing. Vladimír Bartánus, Ing. Miloš Stopiak, Jakub Šida, 
Ing. Ľubomír Kendera, Bc. Andrea Plávková, Ing. Milan Bachan 

  proti: 0 
            zdržal sa : 0 

Uznesenie č. 6/2023 

 
k bodu 5:  Oboznámenie so zámerom výstavby bytových domov na Majeri firmou Mi 

TEAM s.r.o 
 

Poslanci po oboznámení sa s investičným projektom, neodsúhlasili zastavujúcu štúdiu 
firmy Mi TEAM s. r. o. zahŕňajúcu výstavbu  2 bytových domov so  4 podlažiami a 14 bytmi, 
nakoľko by bola v rozpore s ÚPN Obce Štiavničky.  V tomto znení bude spoločnosti Mi TEAM 
s. r. o. zaslané aj písomné stanovisko. 



Hlasovali za : Ing. Martin Rázga PhD., Ing. Vladimír Bartánus, Ing. Miloš Stopiak, Jakub Šida, 
Ing. Ľubomír Kendera, Bc. Andrea Plávková, Ing. Milan Bachan 

  proti: 0 
            zdržal sa : 0 
 

Uznesenie č. 7/2023 
 

k bodu 6:  Schválenie platu starostky a platu hl. kontrolóra na základe zmeny 
priemernej nominálnej mzdy zamestnanca v hospodárstve SR v roku 2022 
 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Štiavnička  

schvaľuje 

 
A:/ Plat starostu obce Bc. Beáty Rázgovej v zmysle zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom 
postavení a platových pomeroch starostov obcí v znení neskorších predpisov podľa § 3 a 4. Plat 
starostu obce je súčin priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve na 
základe údajov Štatistického úradu SR za rok 2022 (1 304€) a koeficientu podľa počtu 
obyvateľov obce v zmysle § 4 ods. 1 čo je pre obce s počtom obyvateľov od 501-1000 1,83 
násobok. Podľa § 4 ods. 2) obecné zastupiteľstvo zvyšuje plat starostky o 10% 
 
B:/ Plat hlavného kontrolóra obce Ing. Petra Pažítku v zmysle zákona č. 369/1990 Z. z. 
o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov podľa § 18 c. Plat hl. kontrolóra obce je súčin 
priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve na základe údajov 
Štatistického úradu SR za rok 2022 a koeficientu podľa počtu obyvateľov obce v zmysle §18 c 
ods. 1 písm. b) čo je pre obce s počtom obyvateľov od 501-1000 1,28. Podkladom pre výpočet 
platu hl. kontrolóra obce je priemerná mzda v národnom hospodárstve za rok 2022. Podľa § 
18c ods. 5) obecné zastupiteľstvo na podnet hlavného kontrolóra nezvyšuje plat hlavného 
kontrolóra o žiadne %. 
 
Hlasovali za : Ing. Martin Rázga PhD., Ing. Vladimír Bartánus, Ing. Miloš Stopiak, Jakub Šida, 
Ing. Ľubomír Kendera, Bc. Andrea Plávková, Ing. Milan Bachan 

 
                proti: 0 
                zdržal sa : 0 

Uznesenie č. 8/2023 
 

k bodu 7:  Schválenie poskytnutia dotácií z rozpočtu obce na rok 2023 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Štiavnička  v zmysle §  7  zákona  č.  583/2004  Z.  z.  o 
rozpočtových  pravidlách  územnej samosprávy  o zmene  a doplnení  niektorých  zákonov  v 
znení  neskorších  predpisov  a Všeobecne záväzného nariadenia č. 3/2020, ktorým sa určuje 
postup poskytovania dotácií z rozpočtu obce: 
 
 

A:/  n e schvaľuje 
 



dotáciu pre OZ HAPPY MOMENTS  
 

Hlasovali za : Ing. Martin Rázga PhD., Ing. Vladimír Bartánus, Ing. Miloš Stopiak, Jakub Šida, 
Ing. Ľubomír Kendera, Bc. Andrea Plávková, Ing. Milan Bachan 

 
                proti: 0 
                zdržal sa : 0 

 
B:/  schvaľuje 

 
     dotáciu pre TJ Družstevník Štiavnička vo výške 8000,00 € s tým, že dopravu si   bude 

hradiť TJ Družstevník z vlastných prostriedkov.  
 

Hlasovali za : Ing. Martin Rázga PhD., Ing. Vladimír Bartánus, Ing. Miloš Stopiak, Jakub Šida, 
Ing. Ľubomír Kendera, Bc. Andrea Plávková 
 
                proti: 0 
                zdržal sa : Ing. Milan Bachan 

 

C:/  schvaľuje 
 
dotáciu pre Jednotu dôchodcov na Slovensku Štiavnička vo výške 2 000,00 € s tým,  že 

dopravu si bude hradiť Jednota dôchodcov na Slovensku Štiavnička  z vlastných prostriedkov.  
 

Hlasovali za : Ing. Martin Rázga PhD., Ing. Vladimír Bartánus, Ing. Miloš Stopiak, Jakub Šida,  
Bc. Andrea Plávková, Ing. Milan Bachan 

 
                proti: 0 
                zdržal sa : Ing. Ľubomír Kendera 

 
 
D:/  schvaľuje 
 
dotáciu pre Mesto Ružomberok na prevádzku Centra voľného času Elán pre 39 žiakov  

vo výške 75 € na 1 dieťa t. j. 2 925,00 €.  
 

Hlasovali za : Ing. Martin Rázga PhD., Ing. Vladimír Bartánus, Ing. Miloš Stopiak, Jakub Šida, 
Ing. Ľubomír Kendera,  Ing. Milan Bachan 

 
                proti: 0 
                zdržal sa : Bc. Andrea Plávková 
 

E:/  schvaľuje 
 
dotáciu pre Rímskokatolícku cirkev, Farnosť Ludrová vo výške 1 000,00 €. 
  



Hlasovali za : Ing. Martin Rázga PhD., Ing. Vladimír Bartánus, Ing. Miloš Stopiak,  Ing. 
Ľubomír Kendera, Bc. Andrea Plávková, Ing. Milan Bachan 

 
                proti: 0 
                zdržal sa : Jakub Šida 
 

F:/  n e schvaľuje 
 

dotáciu pre Kongregáciu Milosrdných sestier sv. Vincenta – Satmárok Vrícko –  
centrum voľného času pre 6 detí. 

 
Hlasovali za : Ing. Martin Rázga PhD., Ing. Vladimír Bartánus, Ing. Miloš Stopiak, Jakub Šida, 
Ing. Ľubomír Kendera, Bc. Andrea Plávková, Ing. Milan Bachan 

 
                proti: 0 
                zdržal sa : 0 

 

Uznesenie č. 9/2023 

 
k bodu 8: Schválenie navýšenia dotácie z rozpočtu obce na 1 dieťa pre Centrá voľného 

času 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Štiavnička  
 
schvaľuje  
 
pre centrá voľného času dotáciu vo výške 75 € na dieťa /  žiaka. Týmto uznesením sa ruší 
uznesenie č. 30-3/2015. 
 
Hlasovali za : Ing. Martin Rázga PhD., Ing. Vladimír Bartánus, Ing. Miloš Stopiak, Jakub Šida, 
Ing. Ľubomír Kendera, Bc. Andrea Plávková, Ing. Milan Bachan 

 
                proti: 0 
                zdržal sa : 0 
 

Uznesenie č. 10/2023 
 

k bodu 9: Správa ÚIK o výsledku inventarizácie vykonanej k 31.12.2022 

 
Obecné zastupiteľstvo obce Štiavnička  
 
berie na vedomie  
 
správu ÚIK o výsledku inventarizácie vykonanej k 31.12.2022. 
 
Hlasovali za : Ing. Martin Rázga PhD., Ing. Vladimír Bartánus, Ing. Miloš Stopiak, Jakub Šida, 
Ing. Ľubomír Kendera, Bc. Andrea Plávková, Ing. Milan Bachan 



                proti: 0 
                zdržal sa : 0 
 

Uznesenie č. 11/2023 

 
k bodu 10: Správa hlavného kontrolóra o výsledku kontroly č.1: personalistiky, 

pokladne OÚ  Štiavnička za rok 2021 a 2022 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Štiavnička  
 
berie na vedomie 
 
správu hlavného kontrolóra o výsledku kontroly č.1: personalistiky, pokladne OÚ Štiavnička  
za mesiace január – december 2021 a mesiace január - august 2022. 
 
Hlasovali za : Ing. Martin Rázga PhD., Ing. Vladimír Bartánus, Ing. Miloš Stopiak, Jakub Šida, 
Ing. Ľubomír Kendera, Bc. Andrea Plávková, Ing. Milan Bachan 

 
                proti: 0 
                zdržal sa : 0 
 
 
Po vyčerpaní programu a schválení prijatých uznesení starostka obce Bc. Beáta Rázgová 
schôdzu obecného zastupiteľstva ukončila. 
 
 
zástupca starostu                                overovatelia                                       starostka obce 
Ing. Martin Rázga, PhD.                  Ing. Milan Bachan                              Bc. Beáta Rázgová                                                                                     
                                                      Ing. Vladimír Bartánus 
                                               
 
 
Zapisovateľ 
Andrea Gregorová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


